
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 26. sep. 2022 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

26. sep. 2022 kl. 19.00 – 21.00 i personalerummet med 

følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende: Thomas Nielsen, Susanne 

Bundgaard. 

 

Dagsorden:    Referat: 

 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. 

   Elevrådet. 

   Ingen bemærkninger. 

 

   Formanden. 

   Ingen bemærkninger. 

 

 

 

 

     Skolens ledelse. 

 

SFO. Vi er i gang med at udarbejde en 

aktivitets årsplan, så vi har et overblik 

over årets gang i SFOen. 

 

Forældrene er glade for ugebrevet fra 

SFO. 

 

Lars F. Vi har haft besøg af den nye 

direktør på skoleområdet Anders 

Blæsbjerg Baun. Det var et godt møde 

med en god dialog mellem skolen 

ledelse og direktøren. 

 

Færdiggørelse af det nye naturhus 

trækker lidt ud, men vi håber på, at det 

er færdiggjort i uge 43. 

 

Udskolingen. Afholder grøn uge i 

denne uge. Grøn uge er efterhånden en 

tradition, hvor der arbejdes med 

verdensmål, bæredygtighed, madspild 

osv. organiseret i såvel udeværksteder 

som indeværksteder. Eleverne er 

organiseret i 5 store grupper på tværs 



af årgange, som arbejder med 

forskellige temaer hver dag. 

 

Indskolingen. Temauge med mange 

forskellige temaer. Er alt andet lige 

organiseret i de enkelte klasser. 

Mange af aktiviteterne foregår ”ude af 

huset”. 

 

Vi har sat gang i en systematiseret 

affaldsindsamling på skolens område. 

 

Personale. 

Dejligt at vi nu er samlet på én 

matrikel igen. I den anledning har vi 

gennem sidste skoleår arbejdet med 

forskellige temaer, som stille og roligt 

skal implementeres i skolens hverdag. 

Nogle af temaerne handler om 

børnesyn, inklusion, grøn skole osv. 

 

. 

2.   Budget 2023. 

            Vi snakker om høringssvaret fra bestyrelsen. 

            Vi vender også søgning af fondsmidler samt status 

             på udearealerne.  

              

 

 

 

 

 

 

 

3. Ebeltoft Skoles budget. 

 

Ejendomscenter vil forsøge at finde          

midler til Ebeltoft Skoles udearealer. 

 

Skolen skal komme med en plan i   

forhold til ideer og ønsker. I den 

forbindelse er der nedsat en 

arbejdsgruppe bestående af lærere, 

pædagoger, elever og skolens ledelse. 

 

 

 

 

Ad 3. 

            Vi giver en tilbagemelding på baggrund af en artikel i  

               Folketidende. 

             LF uddyber. 

 

 

 

4. Henvendelse fra Skolebod/elevråd. 

LF uddyber. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. ”Code of conduct” – regler for frikvartererne. 

Vedhæftede regler er et udspil/ønske lavet sammen 

med elevrådene. 

SL og JG uddyber sammen med elevrødderne. 

 

Jesper gennemgik skolens budget og gav 

et overordnet overblik over, hvordan 

skolens økonomi er sammensat. 

 

 

 

Ad 4. 

Det eleverne kan købe i skoleboden, skal 

godkendes i SB. 

Elevrådet ønsker at undersøge, hvilke 

ønsker eleverne har i forhold til hvad, der 

kan købes i boden. 

Skoleboden generelt tages op på et senere 

møde. 

 

 

Ad 5. 

Jens gav en kort orientering i forhold til 

den proces, vi har været igennem i 

forbindelse med udarbejdelse af Code of 

conduct. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Trafiksikkerhed. 

Punkt jf. årshjulet. 

 

 

 

7. Forældremøder. 

Tilbagemelding fra jeres deltagelse i møderne. 

             

 

 

8. Møde for de nye bestyrelser. 

Tilbagemelding om mødet, der måske har givet 

anledning til spørgsmål.  

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SB synes, det er et godt udspil, som der 

skal arbejdes videre med i samarbejde 

med elevrådet. SB godkendte det udspil, 

som blev fremlagt på mødet.  Punktet 

tages løbende op i SB. 

SB ønsker at drøfte udvikling af 

fællesskaber på Ebeltoft Skole på et 

senere møde. 

 

Ad 6.  

Udsat. 

 

 

 

 

 

Ad 7.  

Udsat. 

 

 

 

Ad 8.  

På baggrund af mødet for nye 

bestyrelsesmedlemmer vil vi tage en 

diskussion i bestyrelsen om, hvordan vi 

vil prioritere vores arbejde og 

arbejdsform fremadrettet. 

 

 

 

Ad 9.  

Der er dialogmøde med FBL udvalget den 

15. november. Man tilmelder sig ved at 

acceptere kalenderinvitationen. 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

      

              

 

 

 

 


